
PLANINSKI VESTNIK 

Zlato priznanje 
Člani vseh slovenskih alpinističnih od
prav, ki so bili zadnjega pol desetletja v 
nepalski Himalaji, so se v Katmanduju, 
glavnem mestu države, gotovo ustavili 
pri Slovencu Sergeju Prešernu, ki so ga 
Združeni narodi poslali iz Londona, kjer 
je bil prej zaposlen, v Nepal za koordina
torja projektov, ki jih financira OZN. »Na
tančno enajst slovenskih odprav sem iz 
Katmanduja pospremil v himalajske go
re,« nam je sredi letošnjega septembra 
dejal naš rojak med obiskom v svojem 
rojstnem mestu Ljubljani, ko mu je pred
sednik Planinske zveze Slovenije Andrej 
Brvar v imenu krovne organizacije slo
venskih planincev izročil zlati častni 
znak PZS v zahvalo za pomoč predvsem 
pri premagovanju administrativnih za
prek v Nepalu. 

si k Večnemu plačniku še isti dan - 8. avgusta 
ob 14.35. Izpolnila se ti je davna želja, da bi 
delal do konca. 
Ljubil si delo in glasbo in nadvse si ljubil naše 
slovenske gore, ki si jih obiskoval dolga leta, 
včasih kot samohodec, zelo rad pa tudi v družbi 
prijateljev in zadnje čase tudi vnukov, ki si jih 
vse popeljal na Triglav. Čudovit pogled na 
vršace je bil vedno bogato plačilo za tvoje 
pridno delo v dolini, v Vipavski dolini. 
Tam v Mirnu te še kar čaka tvoj »latnik«, letos 
kot vedno obložen z grozdjem, čaka te tvoj 
obdelan vrt, ki si ga še na večer pred odhodom 
na Prisojnik skrbno žalil. Čaka te rojstni dom 
na Bregu, ki si ga imel tako rad. Vsi te še kar 
čakamo in si mislimo: kako lepo bi bilo, če bi 
nam še enkrat recitiral - tako čudovito, kot si 
znal - Slovensko pesem... L M 

In memoriam: Ivo Ott 
Številni sorodniki, prijateljki in znanci - planinci 
so se na karlovškem pokopališču Dubovac 
poslovili od preminulega in vsem dragega Iva 
Otta. Tako je odšel še zadnji iz »velike četveri
ce« karlovškega planinstva, v kateri so bili prof. 
Zvonimir Keller, Zvonko Plevnik, Zlatko Sa-
tler in Ivo Ott. 
Rodil se je leta 1914 v mestu ob štirih rekah, v 
Karlovcu, in že kot fant začel obiskovati kraje 
okoli mesta, tako Vinico, Vodenico, Gero, Žum-
beračko goro, Martinščak, Gorski Kotar... 
Bil je pobudnik za gradnjo planinskega doma 
»Vodice« nad Sošicami, skupaj s prof. Zvoni-
mirjem Kellerjem pa je trasiral in markiral Kar-
lovško transverzalo »Po poteh 14. proletarske«, 
dolgo 72 kilometrov. Takrat je bila to druga 
planinska transverzala na Hrvaškem. - Je avtor 
številnih planinskih in jamarskih reportaž in 
potopisov ter knjig, med katerimi sta pomemb
nejši »Karlovško planinstvo« ter »Žumberak in 
njegova okolica«. Vrsto let je bil tajnik PD 
Dubovac, načelnik markacijske sekcije, neu-

462 morni transverzalec, znan v vseh predelih drža

ve in še marsikje po Evropi. Bil je znan kot 
planinec, ki si je brž oprtal nahrbtnik in šel na 
pot, ko je zvedel, da so kje »odprli« kakšno 
novo transverzalo. 
Za Ivom, ki je umrl 15. januarja 1991, ostajajo 
članki, tudi v Naših planinah, zgodovinsko lite
rarni prispevki o rojstnem mestu, nagrade, pla
kete, odličja, številne slike, ki jih je uokviril - in 
spomini na srečne dni, preživete z njim. 

Dr. Ante Starčevič 

Priprave na stoletnico 
PD Kamnik deluje že 98 let in se že pripravlja 
na stoletnico, ki jo bodo proslavljali leta 1993. 
Po številu članstva (lani je društvo štelo 3007 
članov) je društvo na tretjem mestu v Sloveniji 
takoj za PD Velenje, ki ima le tri člane več. 
Kamniško društvo spada med redka PD, pri 
katerih se članstvo zadnji čas ni zmanjšalo. 
Vsekakor je zanimiv podatek, da je v občini 
Kamnik kar 11 odstotkov občanov včlanjenih v 
planinsko organizacijo. 
PD Kamnik se aktivno vključuje v reševanje 
konkretnih ekoloških vprašanj. Tako na Kamni
ški koči na Kamniškem sedlu kot na Zoisovi 
koči na Kokrskem sedlu so vgradili naprave za 
izkoriščanje sončne energije, s katerimi so pre
cejšen del energije za razsvetljavo pokrili iz 
sončnega vira. 

Obnovljeni planinski koči 
Dne 14. septembra letos so na slovesnosti 
odprli prenovljeno planinsko kočo na Grohatu 
pod Raduho, ki jo upravlja PD Mežica, teden 
dni pozneje, 21. septembra, pa Frischaufov 
dom na Okrešlju, ki ga upravlja PD Celje. 
Obe prenovi so redno spremljali člani Gospo
darske komisije pri Planinski zvezi Slovenije, ki 
so si v začetku septembra, skoraj dobesedno 
tik pred otvoritvijo, ogledali skoraj do konca 
obnovljena objekta. Ocenili so, da sta obe 
društvi opravili veliko delo, za kar zaslužita vso 
pohvalo. Svetovali so, naj bi pri obeh kočah 
prostor za smeti uredili ločeno za organske 
odpadke in za druge vrste smeti, ki jih je treba 
odvažati v dolino (kovine, plastika, steklo). Zato 
je v kuhinji treba odpadke zbirati ločeno. Obi
skovalci morajo vse smeti, ki so jih prinesli s 
seboj, razen papirja odnašati s seboj v dolino. 
Svetovali so tudi, naj bi ključ zimske sobe za 
obe koči shranjevali pri Bukovniku oziroma pri 
nekom v Logarski dolini, da bi bila možna 
kontrola obiskovalcev in da bi preprečili slabo 
vzdrževanje sobe. Poleg tega so svetovali še 
nekatere izboljšave, ki bodo prispevale k še 
prijetnejšemu počutju obiskovalcev. 
Kar zadeva Frischaufov dom, so posebej pou
darili, da ima največje zasluge pri prenovi pred
sednik PD Celje Adi Vrečer, ki je bil vseskozi 
gonilna sila pri obnovitvenih delih. 

Obnovljena Kopinškova pot 
Letošnjega julija je 14 planincev pod vodstvom 
Florjana Nunčiča iz Celja temeljito obnovilo 


